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Wloclawek, 19 sierpnia 2024r.
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Pani
Katarzyna Zrgbcka
Radna Rady Miasta Wloclawek

W odpowiedzi na Pani interpelacjg wniesionqw dniu 01 .08.2024r. w sprawie zgloszenia Gminy Miasto

^ Woclawek do inicjatywy Regionalnego Dyrektora Ochrony Srodowiska w Bydgoszczy polegajqcego

na monta2u platform lqgowych dla bocian6w bialych informujg, co nastqpuje.

W dniu 7 sierpnia 2024r. Uzqd Miasta Woclawek po konsultacji telefonicznQ z omitologiem
z GostynifskeWloclawskiego Parku Krajobrazowego wystqpil do Regionalnej Dyrekcji Ochrony
Srodowiska w Bydgoszczy ze zgloszeniem potencjalnych lokalizacji, gdzie moglyby stanqd na
specjalnych slupach platbrmy lggowe dla bocian6w bialych oraz danych o zapotzebowaniu na skzynki
lggowe dla s6w (plomyk6wka, wlochatka, p6jd2ka, puszczyk), pustulek i nurogqsi.

Otzymuj4
1. Biuo Rady Miasta, ilm
2. Wydzial Organizacyjnofnarvny i Kadr - 2 egz.,

3. Na.


